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Varsinais-Suomen liiton maakuntahallitus on hyväksynyt 29.8.2022 § 121 
liiton alustavan talousarvion 2023 sekä taloussuunnitelmaluonnoksen 
2023-2025 ja varannut kunnille tilaisuuden esityksien tekemiseen 
kuntayhtymän toiminnan kehittämiseksi 31.10.2022 mennessä. 
 
Kuntien esitykset sekä lopullinen talousarvio- ja -suunnitelmaesitys 
käsitellään maakuntahallituksessa 14.11.2022 ja viedään 
maakuntavaltuustoon 5.12.2022. 
 
Saapuneessa kirjeessä todetaan seuraavaa: 
 
”Maakuntavaltuusto on vahvistanut vuoden 2021 tilikauden tulokseksi 9 
976 euroa alijäämää ja vuoden 2022 arvioiduksi alijäämäksi yhteensä 118 
635 euroa, joka suunnitellaan katettaviksi edellisten tilikausien 
ylijäämätililtä.  
 
Nykyisillä toimintatuotoilla vuodesta 2023 arvioidaan tulevan alijäämäinen 
(- 272 039 e). Alijäämä aiheutuu mm. toimitilamuutoksen investoinnin 
poistoista ja viisivuotisen tuotantotalouden professuurin lahjoittamisesta 
Turun yliopiston teknilliselle tiedekunnalle.  
 
Liiton toimintatuotot koostuvat pääosin kuntien maksuosuuksista. 
Maksuosuuksiin ei esitetä korotuksia.” 
 
Jäsenkuntien maksuosuudet vuodelle 2023 määräytyvät vuoden 2021 
kunnallisverotuksessa maksuunpantujen kunnallis- ja yhteisöverotuottojen 
mukaisessa suhteessa. Jäsenkuntien maksuosuuksiin (3 899 900 euroa) ei 
ole suunniteltu korotuksia. Raision maksuosuus vuonna 2022 on 202 623 
euroa. 
 

Esittelijä Kaupunginjohtaja Eero Vainio 
 

Päätösehdotus Kaupunginhallitus toteaa, että Raision kaupungilla ei ole huomautettavaa 
Varsinais-Suomen liiton alustavasta talousarviosta 2023 ja 
taloussuunnitelmaluonnoksesta 2023-2025. 
 

Päätös Emma Lindqvist poistui kokouksesta asian käsittelyn ja päätöksenteon 
ajaksi. Hän on Varsinais-Suomen liiton maakuntavaltuuston 
varapuheenjohtaja (HL 28 § 1 mom. 5 kohta, ns. yhteisöjäävi). 
 
Jarmo Rosama ehdotti, että päätökseen lisätään seuraava kirjaus: Lisäksi 
kaupunginhallitus toteaa, että Varsinais-Suomen maakuntaliiton tulee 
suorittaa väkevää edunvalvontaa seuraavaa hallitusohjelmaa laadittaessa, 
jotta ”E18-Raision keskusta” –hankkeen rahoitus toteutuu pikimmiten. 
Kaupunginhallitus hyväksyi päätösehdotuksen yksimielisesti tällä 
lisäyksellä. 


